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Kort nyt vedrørende støjen fra motorvejen  

Efter afholdt møde hos Fredericia kommune med udvalgsformand Steen Wrist Ørts, samt 

koncernchef for teknisk Rene Olesen og vejchef Morten Svanborg, hvor støj gruppen informerede 

om seneste udvikling samt fremlagde resultatet af vores bruger undersøgelse er det tid til en 

opdatering. 

Vores dialog med Fredericia kommuner er fortsat positiv, men er også på vej ind i en afgørende 

fase. Baseret på undersøgelsen blandt jeres medlemmer, som vi siger tak for at have brugt tiden på 

at hjælpen i denne proces, er det klart at dette burde ligge højt på politikkernes agenda. Det var dog 

vigtigt for kommunen at understrege af opgaven omkring støj langs motorvejen er Vejdirektoratets 

opgave, men kommunen vil gerne indgå i samarbejde for at lægge det nødvendige pres. 

Uddrage af undersøgelsen er:  

       PT mere end 700 svar  
       Stort set alle oplever støj  
       Langt størstedelen oplever støj hver dag  
       10% kan høre støjen indenfor selv med lukket vinduer = 70 husstande..!  
       7,3% har problem med at sove indenfor selv med lukket vinduer grundet støjen 

 Kommunen har indvilget i at kæmpe for følgende:  

       Afsætte midler til at lave en projektering af støjløsninger i 2021  
       Afholde et møde med vejdirektoratet hvor bla denne undersøgelse vil blive præsenteret 

samt lægge yderligt pres for at få løst dette problem  
       Desuden arbejdes der med følgende mulige løsninger: Udskiftning til ny støjsvag asfalt 

(også til glæde for bilisterne) samt evt. sænkning af hastigheden om natten  
       Der har være dialog omkring afsætning af budget for 2022 til at kunne med financier 

støjdæmpning langs motorvejen   
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